
STANDPUNT OUDERENBONDEN PCOB EN SSAA 
 
 
Bereikbaarheid Huis van de Samenleving 
 

 
Al vele malen hebben de ouderenbonden van Alblasserdam in het verleden aan de 
politiek aandacht gevraagd voor het bereikbaar maken van voorzieningen zoals het 
Gemeentehuis, Landvast en de SWA die zich  op dijkniveau bevinden. Met name 
betreft het de toegankelijkheid voor senioren die niet goed ter been zijn, 
gehandicapten en andere inwoners. 
 
De voorgenomen verhuizing van de bibliotheek naar het Huis van de Samenleving 
noopte ons, gezien het bovenstaande, bezwaar te maken tegen deze verhuizing die 
uiteindelijk, voor zover bekend, toch gerealiseerd gaat worden. 
 
Naar aanleiding van ons bezwaar hebben we op 12 november 2018 overleg gehad 
met wethouder Verheij waarbij we hebben aangegeven dat een lift de beste 
oplossing lijkt (hetgeen ook ons standpunt was bij eerdere verzoeken). 
 
Op de voorlichtingsavond, georganiseerd door de Gemeente, op 15 november 2018 
werden twee opties gepresenteerd voor een soort zigzag-pad op de opgang van het 
Nedersassen. 
 
Beide ouderenbonden werden door de gemeente uitgenodigd mee te denken over 
een oplossing, dit werd door ons bijzonder gewaardeerd. 
 
Op de eerste bijeenkomst op 5 april 2019 gaven wij onder andere als oplossing aan:  
- een lift (aan de buitenkant van de Hema?) 
- parkeergelegenheid op/bij het Raadhuisplein voor gehandicapten 
- veiligheid (oversteekplaatsen, breedte trottoirs) 
 
In de volgende bespreking op 26 april 2019 bleek de lift om financiële en praktische 
redenen niet tot de mogelijkheden te behoren en werd een schetsontwerp getoond 
van een zigzagroute op de opgang Nedersassen (anders dan die werd 
gepresenteerd op de voorlichtingsavond) met een hellingspercentage van 2%. Dit 
hellingspercentage zou de voetganger kennelijk de indruk geven op een vlakke vloer 
te lopen. 
Deze oplossing werd door beide ouderenbonden als een redelijk alternatief voor de 
lift gezien met als opmerkingen: 
- denk dan aan het materiaal, geen losse steentjes 
- is er een plaatsje om uit te rusten? 
- laat de route checken door Visio 
- vraag advies aan mensen die met een handmatig bedienbare rolstoel rijden 
 
Op de laatste bespreking op 14 juni 2019 hoorden we dat het college positief heeft 
gereageerd op het onderzoek en de resultaten tot nu toe. Dit resultaat zou worden 
besproken in College en Raad in september. 
 



Beide ouderenbonden gaven hierna aan akkoord te zijn met de gepresenteerde 
oplossingen voor wat betreft het zigzag-pad bij de Nedersassen en de komst van de 
Wijkhopper. 
 
Ondanks het gemis van een lift zijn de ouderenbonden niet ontevreden over de 
gedane inspanningen en gepresenteerde oplossingen en hopen dat de Raad positief 
besluit en er een einde komt aan het jarenlange gebrek aan goede bereikbaarheid 
voor de inwoners van Alblasserdam van voorzieningen op dijkniveau. 
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